

Title (en)

Seepage and drainage body made of individual system elements

Title (de)

Sicker- und Drainagekörper aus einzelnen Systemelementen

Title (fr)

Corps de filtrage et de drainage composé d'éléments de système individuels

Publication

EP 1865116 A2 20071212 (DE)

Application

EP 07011040 A 20070605

Priority

DE 202006008981 U 20060606

Abstract (en)

The body has system units (1) with outer walls, where each unit is designed as a plate section. Each unit is designed from four frame parts that are separated from each other, where each part forms a frame section with the respective wall. The units are located on top of each other or together, where each section has a recess (2). The units are connected with each other and/or the parts are connected together with connecting units.

Abstract (de)

Bei einem Sicker- und Drainagekörper aus einzelnen Systemelementen, die jeweils Außenwandungen aufweisen, wobei jedes Systemelement als Scheibenabschnitt ausgebildet ist, ist vorgesehen, daß jedes Systemelement aus zumindest zwei voneinander separaten Rahmen Teilen ausgebildet ist. Mit diesem Sicker- und Drainagekörper kann ein kostengünstiges, dezentrales Versickerungs- und Rückhaltesystem geschaffen werden, wobei die Transportkosten für den Sicker- und Drainagekörper weiter reduziert sind.

IPC 8 full level

E03F 1/00 (2006.01); **E02B 11/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

E02B 11/005 (2013.01); **E03F 1/002** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA HR MK RS

DOCDB simple family (publication)

DE 202006008981 U1 20060907; EP 1865116 A2 20071212; EP 1865116 A3 20110921

DOCDB simple family (application)

DE 202006008981 U 20060606; EP 07011040 A 20070605